
 

Podturniansky spravodajca  6 

Po� as uplynulých mesiacov pokra� ovala v obci 
výstavba dvoch nájomných bytových domov, 
v lokalite „Pred stanicou“. 
Na dokon� enie sa teší dvadsa�  nových rodín. 
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Nájomné bytové domy ešte pred dokon� ením 

...a takto vyzerajú dokon� ené. 

 

��� OBEC má po rokoch „kone� ne“ hasi� ské 
vozidlo, ktoré sp�� a všetky kritéria pre 
po�iarnu ochranu. Podarilo sa to po dobrej 
spolupráci obecného úradu a velite� a 
dobrovo� ného has. zboru p. Strculu s � lenmi 
has. zboru. 
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